
RAPORT DE ACTIVITATE 

Pe anul 2020

In anul 2020 Consiliul local Saniob a fost convocat la 9 sedinte ordinare si o sedinta 
extraordinara, din care 7 sedinte au fost in mandatul 2016 -2020 si trei sedinte dupa alegerile 
locale din septmbrie 2020, din care prima sedinta de constituire a consiliului local al comunei 
Saniob. Am participat la toate sedintele inclusiv la sedintele comisiei de spcialitate pentru 
programe de dezvoltare economica-sociale,buget, finante, amenajarea domeniului public si privat 
al comunei, amenajarea teritoriului si urbanism, din care am facut parte in mandatul anterior. In 
noul mandat am fost ales in functia de secretar al comisiei de specialitate pentru programe de 
dezvoltare economica-sociala, buget-finante, administrarea domeniului public si privat al 
comunei, amenajarea teritoriului si urbanism, iar in Comisia pentru invatamant, sanatate, familie, 
munca si protectie sociala, protectia copiilor, tineret si sport, culte si activitati social-culturale, 
protectia mediului, turism, agricultura, comert si servicii, gospodarire �omunala am fost ales in 
functie de pesedinte. 

In cursul anului 2020 am avut urmatoarele initiative si/sau activitati: 

I. In cursul anului 2020 am insistat mai multe ori pentru punere in practica a modificarii
aduse la regulamentul de organizare si functionare a consiliului. local in ceace priveste
publicare in saitul propriu a comunei anuntul de convocare si precesul verbal al sedintelor
consiliului local si in limba maghiara. problema s-a rezolvat cand m-am oferit eu personal
sa traduc materialele susamntite.

2. Am intocmit si am inaintat cu grupul de consilieri UDMR un proiect de hotarare -
repartizarea sumei de 140000 lei pentru trotuare in satul Saniob

3. Am sustinut si am insistat pentru aprobare HCL pentu suplimentarea numarului de
asistenti personali a persanelor cu handicap grav, initiativa nu a fost aprobata.

4. Referitor la raportul primarului privind starea economica-sociala si de mediu a comunei
am subliniat ca acest raport nu reflecta de loc realitatea, se vorbeste despre altceva, la
capitolul mediu se vorbeste despre situatii de urgenta.

5. Am lucrat la finalizarea PUG, am studiat documentatia , am facut mai multe observatii de
neconcordanta, si lipsuri, am colaborat efectiv la stabilirea intravilanului, etc. Am avut
mai multe intrebari la care am primit raspus in general pe loc.

6. In cursul anului 2020 am avut mai multe intrebari la care in general am primit raspunsul
pe loc.
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